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CONCEPTVERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING D.D. 10 OKTOBER 2013 

VAN DE COMMISSIE ONTWIKKELING 

 

Aanwezig de leden: 

De heren D.A. Bol (GroenLinks), J.A.F. Van der Bruggen (PvdA), G.B. van Driel (CDA), W.R. 

van Haga (VVD), R.H.C. Hiltemann (Sociaal Lokaal), B. Jonkers (SP), F.H. Reeskamp (Fractie 

Reeskamp) en J. Vrugt (Actiepartij) en de dames T.E.M. Hoffmans (GroenLinks), M. Otten 

(VVD), A. Ramsodit (PvdA) en L.C.van Zetten (D66) 

 

Afwezig: De heren C.J. Schrama (Haarlem Plus) en J.J. Visser (CDA) 

 

Mede aanwezig: 

Mevrouw M. Blaauboer (griffier), mevrouw M.C.M. Schopman (voorzitter) en de heren E. 

Cassee (wethouder) en J. van der Hoek (wethouder) 

 

Verslag: De heer L. Guilonard (Notuleerservice Nederland) 

 

1. Opening en mededelingen van de voorzitter 

De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom. 

 Er is bericht van verhindering ontvangen van de heren Schrama en Visser. 

 In de vergadering van 3 oktober 2013 is de behandeling van de jaarstukken van het Recreatieschap 

Spaarnwoude inclusief het preadvies van het college niet vastgesteld. De voorzitter vraagt aan de 

commissie of de raad volgende week zijn zienswijze op deze stukken kan geven in de vorm van een 

hamerstuk. De commissie besluit om dit onderwerp als hamerstuk met stemverklaring naar de raad 

te laten gaan. 

 De voorzitter stelt voor om een peiling te houden onder de commissieleden over het wel of niet 

anonimiseren van zienswijzen (bijvoorbeeld bestemmingsplannen). Er is een brede meerderheid in 

de commissie voor het niet anonimiseren van zienswijzen. Bedenkingen hebben de fracties 

Reeskamp en SP; GroenLinks bespreekt het maandag a.s. in de fractie). 

 

2. Spreektijd voor belangstellenden 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

 

3. Vaststellen van de agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Inventarisatie rondvraag en mededelingen voor commissieleden en collegeleden 

Er is geen rondvraag. Er zijn geen mededelingen. 

 

Ter advisering aan de raad 

5. Toewijzing zendtijd lokale omroep 

De heer Vrugt (Actiepartij) zegt in te kunnen stemmen met de toewijzing. Hij merkt op dat er een 

aantal kabelexploitanten is die het signaal van de lokale omroep Haarlem 105 RTV niet doorgeeft. 

Spreker vindt het om die reden nodig dat de gemeenteraad van Haarlem een signaal aan deze 

kabelexploitanten moeten geven dat zij het signaal voor alle Haarlemmers moeten doorspelen. Het is 

hem niet bekend waarom deze maatschappijen dit signaal niet doorgeven. Er is naar zijn weten geen 

geld mee gemoeid. Spreker heeft van de stichting Lokale Omroep Haarlem begrepen dat de 

kabelexploitanten gehouden zijn aan het doorgeven van het signaal dat de lokale omroep Haarlem 105 

RTV uitzendt. 
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Mevrouw Otten (VVD) gaat ervan uit dat er geen financiële consequenties zitten aan het uitzenden van 

het signaal van de lokale omroep. 

De heer Bol (GroenLinks) is blij met het bestaan van deze lokale omroep. Hij vindt de toewijzing van 

zendtijd een logisch gevolg hiervan. 

Mevrouw Ramsodit (PvdA) sluit zich aan bij de woorden van de heer Bol. Het uitzenden van lokaal 

nieuws is belangrijk voor verschillende groepen in Haarlem. 

De heer Jonkers (SP) gaat akkoord met de toewijzing. Hij vraagt aan de wethouder of er voor het 

college een taak ligt om het signaal van de lokale omroep door alle kabelexploitanten te laten 

doorgeven. 

Mevrouw Van Zetten (D66) laat weten dat haar fractie altijd voor deze lokale omroep is geweest en 

deze ook steunt. Zij gaat akkoord met de toewijzing. 

De heer Van Driel (CDA) zegt dat zijn fractie akkoord gaat. 

Mevrouw Van Zetten (D66) vraagt zich af of de samenstelling van de vertegenwoordigers van het 

Programmabeleid Bepalend Orgaan (PBO) onafhankelijk zijn. 

 

Wethouder Van der Hoek constateert dat er een brede instemming is in de commissie voor het 

toewijzen van zendtijd voor de lokale omroep. Het college stelt geen mensen aan om in het PBO te 

gaan zitten. Deze actie verricht de stichting zelf. Spreker gaat namens het college ervan uit dat de 

vertegenwoordigers van de stichting goed in staat zijn om de juiste personen in het PBO voor te dragen. 

De eerste verantwoordelijkheid voor het doorgeven van het signaal van kabelexploitanten ligt bij de 

stichting zelf. Het bevreemdt spreker dat de voorzitter van de stichting hem niet op de hoogte heeft 

gebracht van deze omissie van enkele kabelexploitanten. Indien het college wordt gevraagd om invloed 

uit te oefenen op het doorgeven van het signaal, dan is de wethouder hiertoe zeker bereid. Als er 

financiële consequenties zitten aan het doorgeven van het signaal van Haarlem 105 RTV door 

kabelexploitanten, dan neemt hij dit mee en zal hij dat gaan uitzoeken. 

 

De heer Reeskamp (Fractie Reeskamp) vindt dat het college voorzichtig moet zijn in het goedvinden 

van de samenstelling van personen in het PBO. 

Mevrouw Van Zetten (D66) wil graag weten in welke andere fondsen een van de vertegenwoordigers 

van het PBO actief is. 

Wethouder Van der Hoek antwoordt dat hij morgen de commissieleden kan laten weten in welke 

fondsen deze persoon nog meer actief is. 

De voorzitter concludeert dat dit agendapunt als hamerstuk naar de raad kan. 

 

6. Agenda komende commissievergadering van 31 oktober/7 november 

De heer Hiltemann (Sociaal Lokaal) wil graag het onderwerp ‘Uitwerkingsplan 

Scheepsmakerskwartier fase 1 eerste herziening’ agenderen. 

 

Mevrouw Ramsodit (PvdA) verzoekt om een voortgangsnotitie op de nota Erfpacht die pas in maart 

2014 gereed is. 

Wethouder Cassee zegt dit toe. 

 

Mevrouw Van Zetten (D66) wil graag weten wanneer de notitie Hildebrandmonument naar de 

commissie wordt gestuurd. Er staat namelijk oktober 2013 in de planning. 

De voorzitter antwoordt dat de secretaris dit zal navragen. 

 

7. Rondvraag 

Er is geen rondvraag. 

 

8. Sluiting 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn inbreng en sluit de vergadering om 20.30 uur. 


